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Fråga till Kommunstyrelsens ordförande om LSS-boende för autism

På samhällsbyggnadsnämndens sammanträde i februari beslutades att skicka ärendet om LSS-boende 
för autism till kommunstyrelsen för vidare handläggning. 

"Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att översända ärendet rörande etablering av LSS boende med 
särskild inriktning i Bollebygds centralort till kommunstyrelsen. Då yttrande från bildnings- och
omsorgsnämnden inte kommit till samhällsbyggnadsnämnden och de delar av
kommunfullmäktiges beslut från juni 2018 som var genomförbara inom ram har gjorts, översänds
ärendet till kommunstyrelsen för beslut om fortsatt process."

Ärendet har sedan dess inte hanterats av kommunstyrelsen och miljöpartiet frågar därför vad som händer 
i ärendet?  
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